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From:

Sent: Thur 9/24/2020 7:38:58 AM

Subject: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Received: Thur 9/24/2020 7:38:58 AM

Prima, dan kijk ik er meteen naar!

Verzonden: donderdag 24 september 2020 09:24

@minwen: )SEEinv. IEEE
) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Ha allemaal,

Ja, ik ga dit oppakken! Ik heb nu wel een belangrijk KPZ-overleg, dus wordt wel na 11 uur. Ik ga er dan meteen mee aan de

slag, dus ik verwacht dat je het rond half 12 hebt

Groet RES

Verzonden: donderdag 24 september 2020 08:03

ominvws.nl>;[IEEHEXENe ninvws n>;INEEEDENN
ERE 5 minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Urgentie: Hoog

Dank voorje reactie!

kun jij dit overnemen? Graag checken bij SZW of dit nog steeds de stand van zaken is (afgeschaald maar infrastructuur is

er nog wel en kan weer worden ingezet) en een annotatie maken voor het overleg maandag. Deze moet om 12.00 uur bij |EEEBEY an CZ zijn. Graag even langs mij. Ik werk tot ongeveer 10.00 uur thuis en ga dan richting DH.

Hoor

pee

Verzonden: woensdag 23 september 2020 22:38

JEN eminvws >;INCEBECKET© inv... >;IEEE
@minvws.nl>

a minvws.nl>; [EEE < minvws.nl>

Onderwerp: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Dag |ERERY en anderen,

Ik ben KO voor deze vraag (ook niet echt een lekkere deadline voor een niet belegd szw-onderwerp).
Heb nu nog een stagefondsdingetje te doen en morgen cursus, dus ik kan deze klus niet klaren en dus helaas ook niet op me

nemen.

Wel nog even snel wat opgezocht uit de tijd datBEE - ik ons heel even met dit onderwerp hebben bezig gehouden om
te proberen te voorkomen dat de noodopvang afgeschaald werd;
Uit de covid-19 brief van 24 juni:

¢) Noodopvang in de avond, nacht en het weekend \Vanwege de sluiting van kinderopvang en basisscholen is vanaf 16 maart noodopvang geboden
voor (kinderen van) ouders in cruciale beroepen en vitale sectoren. Deze noodopvang was zonder extra kosten voor ouders en werd ook in

avonden, weekenden en nachten geboden. Basisscholen en kinderopvang verzorgden de noodopvang, onder regie van gemeenten. Omdat de

kinderopvang en basisscholen per 8 juni weer volledig open zijn, is de noodzaak voor noodopvang overdag vervallen en is deze vanaf deze datum

afgeschaald. De noodopvang in de avond, nacht en het weekend bleef nog wel beschikbaar voor zorgpersoneel. De noodopvang in de avond,
nacht en het weekend gaat afschalen per 1 juli. Er wordt op dit moment maar zeer beperkt gebruik gemaakt van de beschikbare noodopvang.
Bovendien kunnen ouders een bercep doen op de opvang die in avond, nacht en weekend regulier geboden wordt door bijvoorbeeld gastouders.
Tijdig stopzetten van de noodopvang betekent dat personeel uit de kinderopvang niet onnodig wordt ingezet, waardoor de bereidheid en

mogelijkheid om ingezet te worden indien het onverhoopt weer nodig is, behouden blijft. Zo zijn er afspraken gemaakt met VNG en brancheorgani-
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saties over het in stand houden van de infrastructuur, zodat snel weer opgeschaald kan worden indien dit nodig blijkt en zal er gezamenlijk worden
bekeken welke lessen er geleerd kunnen worden uit de afgelopen periode. Vanaf het moment van sluiting van basisscholen en kinderopvang is er

hard gewerkt door de kinderopvangsector, basisscholen en gemeenten om noodopvang te bieden. Pedagogisch medewerkers, leerkrachten en

gemeenteambtenaren hebben zich dagelijks met hart voor de zaak ingezet om ervoor te zorgen dat de noodopvang beschikbaar en van goede
kwaliteit was. Daarom wil ik, mede namens de Staatssecretaris van SZW, mijn grote dank uitspreken voor al het verzette werk. Dankzij de inspan-
ningen van deze beroepsgroepen konden mensen in cruciale sectoren en vitale processen hun werk voorizetten en dat is van grote waarde.

En bijgevoegd wat gqa’s over het thema voor het debat van 25 juni.

Groet,
512e

van:IESE minws.>

Verzonden: woensdag 23 september 2020 16:27

a

) minvws.nl>

minvws.nl>; )

Onderwerp: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Hoihoi,

MetElEd erf® heb ik inderdaad enkele maanden terug hierover nog overleg gehad met SZW.

Ging toen met name over afbouw van de noodvoorziening. Ik ben er nadien niet meer bij betrokken geweest, maar denk dat er

ook niet veel contact meer is geweest met SZW?

neem jij dit nu op je? Met directie KO bij SZW ©.

Groet,

Verzonden: woensdag 23 september 2020 16:11

) < minvws.nl>

@minvws.nl>; )

Onderwerp: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Hoi. vlgs mij warenfEEgen hiermee eerder bezig...

JE:jullie hadden hierover eerder contact metjeugd en szw, toch?

Grocies [EEEDN

5.1.2e

5.1.2e

Directie MEVA

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEBERET© vinvvis n>
Datum: woensdag 23 sep. 2020 2:57 PM

minvws.ol>. [|EENBE0 ninvws.ol>
@minvws.nl>
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Onderwerp: RE: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Hoi

aakt bullits voor extra handen, volgens| EER vas kinderopvang voor zorgpersoneel nog niet echt belegd binnen het

Hij dacht dat daar wellicht iets over kon opschrijven?
@ , klopt dat?

Hoor gaag!

ver:INES
Verzonden: woensdag 23 september 2020 14:25

Aan:[EXEC< @minvws n>

Onderwerp: FW: aanwezigheid en annotatie 'overleg monitoring covid-19 in de eerste lijn en msz’

Urgentie: Hoog

ie

kan ik het beste benaderen uit het |EEZJllvoor onderstaande annotatie?

voor extra handen, maar wie voor personeel?
Hoor graag!

Dubbel


